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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

Protokół Nr 24  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  13  czerwca  2018 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Danuta Serafin – członek Zarządu 

5. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Przewodniczący Rady Powiatu – Dominik Szewc,   

Sekretarz Powiatu -  Kazimierz Błasiak, Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska, 

Posiedzenie prowadził Starosta  Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

1. Przyjęcie projektów uchwał na Sesję Rady Powiatu w dniu  21. 06.2018 r. w 

sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2018 r. 

- ustalenia Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania   i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz  wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego 

funduszu nagród. 

-  udzielenia dotacji na prace budowlano – konserwatorskie przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

 

2. Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie nowych    

    kierunków kształcenia  w Zespole Szkół w Gorzycach.  

3.Rozpatrzenie wniosku w sprawie  przyznania nagrody rocznej dyrektorowi 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

4.  Wydanie  opinii dot. zadania „Rozbudowa drogi gminnej nr 100118 R w 

Gorzycach „ i  „ Przebudowa drogi gminnej ul. Spacerowa w Nowej Dębie” zgodnie z 

ustawą z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

5.Przyjecie pozostałych materiałów na XXXII Sesję Rady Powiatu w dniu 21  .06. 

2018 r. 

           6. Sprawy różne. 

 Rozszerzenie porządku: 

1. Podjęcie decyzji  w sprawie zabezpieczenia kredytu dla SPZ ZOZ w Banku 

Gospodarstwa Krajowego w formie hipoteki na budynku  stanowiącym własność 
Powiatu Tarnobrzeskiego. 

2. Informacja o stanie naboru do  szkół na rok szkolny 2018/2019 

3. Uchwała Zarządu w sprawie zmiany budżetu na  2018 r. 

4. Zatwierdzenie aneksu Nr 2 Poradni Psychologiczno  - Pedagogicznej w Nowej Dębie. 
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Zdecydowano, aby jako pierwszy punkt  posiedzenia  procedować sprawę kredytu dla 

zachowania płynności finansowej  dla SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła przebieg rozmowy z dyrektor Oddziału Wojewódzkiego w 

Rzeszowie  Banku Gospodarstwa Krajowego. BGK w swoich celach  ma  wspieranie kredytem 

m.in. samorządów różnych szczebli realizujących zadania publiczne z udziałem środków  z 

Unii Europejskiej. W zabezpieczeniach kredytu BGK dopuszcza,  poza poręczeniem  

samorządu,  także  ustanowienie  hipoteki  na majątku samorządu., przy czym , nie można 

ustanowić hipoteki na  obiektach szpitalnych jako  praktycznie niezbywalnych. 

 W przypadku  kredytu dla Szpitala Powiatowego  najprostszym rozwiązaniem byłoby 

poręczenie przez Powiat. Ale poręczenie wchodzi jako zobowiązanie  do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej,  na takich samych zasadach  jak zaciągnięcie kredytu. Ponieważ Powiat sam  spłaca  

wielomilionowy kredyt, obniżają się wskaźniki ekonomiczne, a to powoduje obniżenie 

zdolności kredytowej Powiatu. Inne możliwości  to hipoteka. Obiekty możliwe do zastawienia 

to budynek Starostwa Powiatowego i Powiatowego Urzędu Pracy w Tarnobrzegu.  Przy 

wysokości kredytu 4 000 000 zł jeden budynek  stanowiący własność Powiatu nie wystarczy. 

W tym miejscu odbyła się dyskusja  dotycząca ew. wydzielenia i wyceny działki gruntu przy 

budynku Szpitala Nr 2 w Nowej Dębie.  Sprzeciw  wyraził członek Zarządu J. Sudoł.  Ponadto 

wobec braku Planu Miejscowego dla tej części Miasta  konieczna byłaby decyzja o warunkach 

zabudowy i wycena. Działania  te obecna na posiedzeniu Z- ca Naczelnika Wydz. Geodezji i 

Gospodarki Gruntami określiła na ok. ½ roku. Przeprowadzono  konsultacje z p.o. dyr. Szpitala, 

czy możliwe jest zaciągnięcie kredytu niższego niż 4 mln. zł.    Ostatecznie po dyskusji  

zdecydowano, że SPZ ZOZ  wdroży postępowanie o udzielenie  kredytu do kwoty 2,5 mln. 

złotych. Zarząd Powiatu skieruje na Sesję Rady Powiatu w dniu 21 czerwca  projekt uchwały 

w sprawie uzyskania  zgody na ustanowienie na rzecz  Banku Gospodarstwa Krajowego 

hipoteki do kwoty  3 750 000 zł na nieruchomości zabudowanej, oznaczonej numerem 405/4 o 

pow. 0,1447 ha  posiadającej księgę wieczystą KW TB1T/00031749/9 stanowiącej własność 
Powiatu Tarnobrzeskiego, przy ul. 1 Maja 3, będącej w trwałym  zarządzie Powiatowego 

Urzędu Pracy.Za ustanowieniem hipoteki na budynku PUP 4głosy. Jeden przeciw ( J. Sudoł). 

Przyjęto projekt stosownej uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości hipoteką. 
Przystąpiono do rozpatrzenia  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu na 2018 r. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu.  W projekcie 

uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę 413 978 zł z tego 

największą kwotę  400 000 zł stanowią środki wprowadzane na podstawie umowy z 

Nadleśnictwem Nowa Dęba na realizację wspólnej inwestycji drogowej -   Przebudowa drogi 

powiatowej relacji Grębów – Stany”. Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  

Przyjęto i skierowano pod obrady najbliższej Sesji Rady Powiatu uzgodniony z  

nauczycielskimi związkami zawodowymi projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania   i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz  wysokość i warunki 

wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

Jednogłośnie  przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji na prace  

budowlano – konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru  zabytków. Proponuje się 
udzielić dotacji w wys. 20 tys. zł. dla  Parafii w  Tarnowskiej Woli,  na renowacje drzwi 

zewnętrznych kościoła wpisanego do rejestru zabytków województwa podkarpackiego pod Nr 

A – 439 decyzją z dnia 22 kwietnia  1991 r. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu  na 2018 r. Uchwały Nr 24/63, 24/64 stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 
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Przyjęto  kolejno uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie nowych kierunków 

kształcenia w ZS w Gorzycach. – technik grafiki i poligrafii cyfrowej, technik automatyk. 

Uchwały  odpowiednio Nr 24/65/2018, 24/66/2018 stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. Rozpatrzono wniosek z dnia 28 maja  br. Rady Społecznej SPZ ZOZ  w sprawie 

przyznania dyrektorowi SPZ ZOZ w Nowej Dębie  nagrody rocznej. Wobec  2 propozycji dot. 

wysokości nagrody ( 1,5 krotności, 1 krotności przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego) 

Starosta zarządził głosowanie. Za 1,5 krotnością  3 głosy. Przeciw 2 głosy ( J. Sudoł, D. 

Serafin).  

Uchwała Nr 24/67/2018 w sprawie przyznania nagrody rocznej dyrektorowi SPZ ZOZ w Nowej 

Dębie w wys. 1,5 krotności jej przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego  w roku 

poprzedzającym przyznanie nagrody stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie kolejno  przyjęto dwie uchwały .  Wydanie  opinii dot. zadania „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 100118 R w Gorzycach „ i  „ Przebudowa drogi gminnej ul. Spacerowa w Nowej 

Dębie” zgodnie z ustawą z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i 

realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. Uchwały Nr  24/68/2018  i 24/69/2018 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Zatwierdzono aneks Nr 2 Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie Zmiany 

mają związek z przejściem nauczyciela na emeryturę z dniem 31 lipca  2018 r. i wykazaniem 

vacatu oraz  zatrudnieniem osoby na stanowisku  niepedagogicznym w wym ½ etatu. 

Rozpatrzono pismo dyrektora SOSzW w Grębowie w sprawie  wydania opinii wobec zamiaru  

powołania na stanowisko wicedyrektora SOSzW w Grębowie od dnia  1 .07. 2018 r. Pani 

Lucyny Wielgosz. Uwzględniając pozytywną opinię Rady Pedagogicznej SOSzW w Grębowie 

Zarząd Powiatu  wniosek dyrektora w tej sprawie  zaopiniował pozytywnie.   

Rozpatrzono  wniosek z dnia 1 06. 2018 r. IT Service, ul. Szeroka 8,  Grębów w sprawie 

wyrażenia zgody na montaż  nadajnika  internetowego na dachu budynku Centrum Wsparcia i 

Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach, ul. 11 Listopada. Wniosek rozpatrzono pozytywnie.   

Pozytywnie rozpatrzono wnioski dyrektora ZS w Gorzycach i Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Nowej Dębie w sprawie  zatrudnienia  od nowego roku szkolnego w wym. 

1/4 etatu  osoby w Internacie ZS w Gorzycach ( ds. administracyjnych) i Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej ( ¼ etatu)  na stanowisku psycholog. 

Sekretarz Powiatu przedstawił treść pisma mieszkańców b. Domu Nauczyciela w Grębowie w 

sprawie wstrzymania prac przy budowie zjazdu i bramy z posesji SOSzW w Grębowie do ul. 

Pałacowej. Z tego względu, że ul. Pałacowa jest  drogą gruntową , a także wobec rozpoczętych 

prac nad projektem Internatu w pobliżu planowanej drogi,  mieszkańcy zajęli  przedstawione 

stanowisko. Zarząd Powiatu zapoznał się z  wynikami naboru do szkół prowadzonych przez 

Powiat na rok szkolny 2018/2019. Złożonych zostało podań: 

Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie – 13 

Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie -83 

Zespół Szkół w Gorzycach – 72 ( tym 27 obcokrajowców) 

Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – 60 uczniów + 4 uczniów  DPS. 7 lipca br. 

upływa termin złożenia  oryginałów świadectw ukończenia  szkoły I stopnia. W tym miejscu 

odbyła się dyskusja dotycząca  naboru  w kontekście liczby uczniów na  poszczególne profile. 

Wobec rozbieżności  stanowisk  dotyczących zalecenia dla dyrektorów tworzenia klas  

jednoprofilowych o min. liczbie  18 uczniów,  Starosta zarządził głosowanie. 4 głosy za 
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wydaniem dyrektorom szkół  zalecenia tworzenia klas jednoprofilowych o min. liczbie 18 

uczniów.  Jeden głos przeciw ( J. Sudoł). 

Rozpatrzono pismo Dyrektora ZS Nr 1 w Nowej Dębie w sprawie  zajęcia stanowiska dot. 

wynajęcia  pomieszczeń  kuchni i  zaplecza na okres 2 lat Stowarzyszeniu na rzecz  osiedla 

Poręby Dębskie na realizacje projektu z zakresu ekonomii społecznej  - przygotowywanie  

posiłków dla mieszkańców Nowej Dęby i okolic w formie odpłatnego cateringu. Pismo 

pozostawiono bez rozpatrzenia , do czasu uzyskania  dokładniejszych informacji o projekcie od 

dyrektora Szkoły. 

 

Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1.Rozpatrzono pismo Zarządu Ludowego Klubu Sportowego Tarnowska Wola o 

dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego  dotyczącego budowy trybun  na stadionie 

sportowym. Jednak ze względu na to, ze tego typu zadania nie są objęte pomocą finansową 
udzielana przez Powiat, nie przyznano dofinansowania. 

2. Na wniosek Gminnego Ośrodka Kultury w Gorzycach z dnia 28 maja  br. na zakup usług w 

związku  z organizacją Dni Gorzyc 2018 r. przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto). 

3. Na wniosek Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Baranowie Sandomierskim  

przeznaczono kwotę   500 zł (brutto) na zakup usług w związku z organizacja wycieczki do 

Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kielcach oraz Parku Miniatur – 

Świętokrzyska Polana w Chrustach k. Zagnańska dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy. 

Przedsięwzięcie ma na celu promocję czytelnictwa. 

4. Rozpatrzono pismo Ludowego Klubu Sportowego Jadachy w sprawie  organizacji 

Jubileuszu 40 – lecia  Klubu. Na zakup usług związanych z Jubileuszem przeznaczono kwotę 
500 zł ( brutto).  

5.Na wniosek Towarzystwa  Krzewienia Kultury Fizycznej Ognisko „SIARKA” Tarnobrzeg 

przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto) na zakup upominków w związku  z organizacją II 
Nocnego Pływu Świętojańskiego na rzece Wiśle. 

6.Członek Zarządu K. Kozieja zgłasza problem braku materiałów do „badania bezsłownego”. 

Dysponowanie tymi materiałami mogło by zwiększyć liczbę  dzieci objętych terapią  
wczesnego wspomagania. Starosta deklaruje  rozpoznanie problemu.  

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 13 czerwca  

2018 r.  

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudołd 

 

 

 


